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Z Á P I S N I C A 

 

 

napísaná    z    XXIII.     zasadnutia     Mestského    zastupiteľstva    v   Šuranoch   konaného  

dňa  09.  d e c e m b r a  2021  o 14.30 hodine vo veľkej zasadacej miestnosti Mestského úradu 

Šurany. 

 

 

P R Í T O M N Í 

 

 

sú podpísaní na prezenčnej  listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej. 

 

 

ČASŤ I. 

Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

zápisnice. 

 

          Rokovanie XXIII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šuranoch otvoril  a viedol 

primátor mesta Šurany Ing. Marek  O r e m u s, ktorý  privítal poslancov Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch /ďalej len MsZ/ a ostatných prítomných na zasadnutí MsZ. 

 

          Konštatoval, že podľa prezenčnej listiny je prítomných 10 poslancov - MsZ je spôsobilé 

rokovať. Z neúčasti sa ospravedlnila MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás a Pavol Cvik. 

 

 Primátor mesta predložil na schválenie program MsZ. 

 

V zmysle § 20 odstavec 1 Rokovacieho poriadku aj z dôvodu vážnej pandemickej 

situácie Ing. Marek Oremus, primátor mesta Šurany predložil nasledovné pozmeňujúce 

návrhy: 

 

vypustiť z programu rokovania: 

- časť A. Informačné materiály a správy: 

      body č. 1, 2, 3, 4, 

 

stiahnuť z programu rokovania: 

- z časti B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, zmeny uznesení: 

      bod   č.  2.   Návrh  Všeobecne  záväzného  nariadenia  mesta  Šurany  č.  6/2021     

      starostlivosti   o   verejnú   zeleň   a ochrane  drevín,  ktoré sú súčasťou verejnej     

      zelene.  
 

v časti C. Hospodárenie mesta:  

- prerokovať   materiály   bez   účasti   predkladateľov,   t.  j.   riaditeľov   

mestských organizácií, základných škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Šurany, 

 

 



 M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O   V   Š U R A N O C H 
 

775 

 

 

       stiahnuť z programu rokovania: 

- z časti E. Personálne záležitosti: 

       bod  č.  1.  Návrh    na    zriadenie    komisie pre výberové konanie na obsadenie   

                  miesta riaditeľa Mestského podniku služieb Šurany. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o pozmeňujúcich návrhoch.  

 

 Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 9   

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová,         

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. František Tamašovič, Ing. 

Miroslava Zahoráková, proti: 1 JUDr. Roman Porubský, zdržal sa: 0, neprítomní: 3 MUDr. 

Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik/ pozmeňujúce návrhy s c h v á l i l o .   

 

    Primátor mesta dal hlasovať o predloženom programe spolu s pozmeňujúcimi návrhmi. 

 

 Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 9   

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová,         

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. František Tamašovič,           

Ing. Miroslava Zahoráková, proti: 1 JUDr. Roman Porubský, zdržal sa: 0, neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik/ predložený program Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch  s c h v á l i l o .    

 

 

          

Voľba návrhovej komisie.    
  

 Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol: 

 

            Ing. Františka  H a t i n u ,   

 Ing. Miroslavu  Z a h o r á k o v ú 

 a Pavla  B a r t o v i č a  -  poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany.          

 

           Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10    

Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. František Hatina,        

Ing. Andrea Heclová, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,               

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3 

MUDr. Ján Kanás, MUDr. Daša Viszlayová, Pavol Cvik/ zloženie návrhovej komisie                

s c h v á l i l o  v zmysle predloženého návrhu. 

 

 

Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

 

 

            Za overovateľov zápisnice  určil: 
     

            Mgr. Karola  K l i m e n t a 

            a Ing. Andreu  H e c l o v ú  -  poslancov Mestského zastupiteľstva Šurany. 
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Ing. Marek  O r e m u s - spýtal sa overovateľov zápisnice z XXII.  zasadnutia MsZ 

Šurany, konaného dňa 28. októbra 2021, Karola Németha a Pavla Cvika, či zápisnica bola 

overená a podpísaná. 

 

            Karol  N é m e t h   – zápisnica bola overená a podpísaná bez pripomienok. 

 

            Pavol  C v i k  - neprítomný. 

  

Za zapisovateľa predsedajúci určil  Máriu  Č e r n á k o v ú , zamestnankyňu oddelenia 

pre veci organizačné a správne Mestského úradu Šurany. 

 

 

 

ČASŤ II. 

Interpelácie poslancov. 

 

 JUDr. Roman Porubský, poslanec MsZ Šurany predložil písomnú interpeláciu, ktorá je 

pripojená k zápisnici. Interpeluje Ing. Mareka Oremusa, primátora mesta Šurany.  

Téma interpelácie: Vylúčenie verejnosti z verejného rokovania Mestského zastupiteľstva 

Šurany.  

Písomná odpoveď bude JUDr. Romanovi Porubskému, poslancovi MsZ Šurany zaslaná 

do termínu v zmysle Rokovacieho poriadku. 

 

 

 

ČASŤ III.   

Predkladané materiály. 

 

 

B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, zmeny uznesení 

 

 

     1.   Návrh   Všeobecne  záväzného  nariadenia   mesta   Šurany   č.  5/2021  o miestnych   

           daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

 

            Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskami komisií MsZ v Šuranoch. Poslanci 

MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh, 

- prečítal stanoviská komisií MsZ v Šuranoch, 

- v zákonom stanovenej lehote bol návrh zverejnený k pripomienkovaniu, 

- doručené pripomienky boli do termínu vyhodnotené, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 
 

 Ing. František  H a t i n a  - nesúhlasí s výmenou odpadových nádob 120 litrových za 

140 litrové, náklady na ich výmenu sú podľa neho vyššie, ako keby sa ponechali, 
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- v súvislosti s poplatkom za psov upozornil, že je potrebné vyriešiť problém 

s dočasným umiestňovaním psov v časti Kostolný Sek. 

 

 Ing. Miroslava  Z a h o r á k o v á  - vysvetlila, že v návrhu VZN ide o výšku poplatku 

za odpad a výšku daní a nie o tom kto má akú smetnú nádobu, alebo kedy sa budú vynášať 

smeti, 

- v poplatku nebola zahrnutá cena zakúpených kompostérov, ani vybudovanie stojísk, 

- výška poplatku sa stanovuje za odpad, ktorý vyprodukujú občania a za ktorý si 

podľa zákona o odpadoch musia zaplatiť, 

- z toho dôvodu dala do pozornosti venovať sa výške poplatku a nie hovoriť 

o nádobách, to je predmet rokovania o nakladaní s odpadom,  

- čo sa týka riešenia dočasného umiestnenia psov, je to citlivá téma, preto navrhla 

tento problém riešiť v inom termíne, nie na dnešnom rokovaní MsZ. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - k uvedenému návrhu vyjadril nasledovné stanovisko: 

1. „V roku 2018 Všeobecným záväzným nariadením č. 5/2018 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady, ktoré bolo schválené dňa 13. 12. 2018, 

a ktorým bolo zrušené VZN č. 5/2017, ktoré už v súčasnosti ani nie je možné dohľadať, 

pretože chýba vo zverejnených VZN na webovej (internetovej stránke) z toho roku. Týmto 

VZN súčasné MsZ v Šuranoch sa uznieslo na zvýšení z pôvodných 18 Eur na 20 Eur na 

osobu. Vtedy som aj ja ako jeden z poslancov obhajoval potrebu zvýšenia tohto poplatku 

z dôvodu zákonnej povinnosti z poplatku uhrádzať skutočné náklady za manipuláciu a zber 

komunálneho odpadu. Zároveň som predložil aj porovnanie miest vzhľadom na približnú 

veľkosť s našim mestom ako aj počtu obyvateľov. Ten poplatok bol výrazne nižší a preto 

som bol aj ja za jeho zvýšenie v súlade s jeho účelom pokryť náklady so zberom. 

 

2. VZN č. 7/2019, ktoré bolo schválené dňa 12.12.2019 upravilo poplatok už na sumu 26 Eur 

pre fyzickú osobu. K tomuto však predchádzala rozprava o tom, že nie je možné poplatok 

iba zvyšovať ale k tomu je potrebné zistiť možnosti prehodnotenia spôsobu nakladania 

s odpadom ako je zmena poplatku z paušálneho na množstvový a tým zmeniť doterajší 

systém zberu odpadu na spravodlivejší. 

 

3. V roku 2020 dňa 10.12.2020 bolo prijaté VZN č. 7/2020, ktorým bol ponechaný poplatok 

v pôvodnej výške 26 Eur aj napriek tomu, že niektorí poslanci mali na neformálnom 

stretnutí poslancov, potrebu doslova až licitovať o výške poplatku ako na dražbe 

a navrhovať poplatok vo výške 38 Eur a viac. 

 

4. Teraz je navrhnutá ďalšia úprava poplatku vo výške 30 Eur, avšak bezo zmeny v systéme 

zberu odpadu, nevyhnutnej legislatívnej zmeny VZN č. 1/2018 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi a zmenou formy poplatku pre občanov, aby ich 

to viedlo k väčšiemu separovaniu odpadov a minimálne pocitu, že budú mať spravodlivý 

systém zberu a zaplatia si za odpad iba toľko koľko vyprodukujú aj s nevyhnutnými 

nákladmi na jeho zber. Vážení poslanci, ak ste si pozorne prečítali síce len dve zaslané 

pripomienky od obyvateliek tohto mesta dozvedeli ste sa z nich reálnu skutočnosť a to,               

ako je vnímané zvýšenie poplatku a zber komunálneho odpadu, pričom predpokladám,                 

že tak ako aj ja ste mali niekoľko telefonátov a otázok obyvateľov k úprave výšky tohto 

poplatku a k samotnému zberu a čipovaniu zberných nádob. Priznám sa, že som im nevedel 

poskytnúť odpoveď, lebo ju sám nepoznám.  
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Preto Vás chcem vážení poslanci požiadať pri hlasovaní a rozhodovaní o tomto návrhu 

zvýšiť poplatok na sumu 30 Eur, aby ste zvážili všetky okolnosti a skutočnosti pre jeho 

zvýšenie. Ja za takýto návrh nemôžem hlasovať aj z dôvodu, že neviem k tomu predložiť 

žiadny relevantný argument o porovnaní s podobnými mestami ako je naše mesto, pretože 

už v obciach, tak ako je to uvedené aj v zaslanej pripomienke majú spravodlivejší systém 

zavedený vyše roka, nehovoriac o schválenej úprave VZN o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi. Netreba vymýšľať niečo nové a zavádzať 

pilotný program na pilotný program, ale je potrebné komunikovať už s mestami a obcami, 

ktoré tieto systémy majú zavedené a vychádzať z ich doterajších skúseností.  

 

Návrh riešenia systému zberu ako aj prípravu legislatívnych návrhov VZN som očakával od 

dočasnej komisie na odpadové hospodárstvo. K tomuto bolo potrebné zvolať to riadne 

zasadnutie poslancov MsZ mimo jeho plánu práce, ktoré sa nekonalo, aby sme mohli 

rokovať o tejto problematike a získať tak potrebné informácie nevyhnutné pre svoje 

rozhodovanie, ale najmä pre čo najskoršie zavedenie systému, ktorý by bol spravodlivejší 

a s dôrazom na lepšiu separáciu odpadov a tým zníženiu produkcie zmesových 

komunálnych odpadov a výšky zákonných poplatkov.“ 

 

. 

 
 

 Ing. František  H a t i n a  - faktickou poznámkou a na základe stretnutia poslancov sa 

vyjadril, že je potrebné dohodnúť výšku poplatku, napriek rozdielnosti názoru sa priklonil 

k väčšine, 

- stretnutia poslancov pred konaním MsZ považuje za potrebné, témy sa vopred 

prerokujú,  
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- uľahčí sa tým čas i rozhodovanie priamo na rokovaní MsZ. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  -  faktickou poznámkou uviedol, že na ničom sa vopred 

nedohodol a poslanecké stretnutia sú na dobrovoľnej báze, zúčastňuje sa na stretnutiach kde bol 

volený, t.j. ako poslanec, alebo člen komisie, 

- je za vecné a konštruktívne riešenie problémov. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s  - čo sa týka informácií, kto ich potrebuje získať má možnosť 

osloviť príslušného vedúceho na mestskom úrade, všetko je o komunikácii. 

 

 JUDr. Roman  P o  r u  b s  k  ý  - pre získavanie dôležitých informácií sa zúčastnil 

videokonferencií, 

- poďakoval riaditeľovi mestského podniku služieb, ktorý mu podrobne ukázal systém 

zberu kuchynského odpadu a vylepšený proces čistenia nádob,  

- poďakoval  za vykonávanie čipovania nádob, 

- uviedol, že pri riešení problémov je potrebné určiť správny systém a 

dostatočnú informovanosť. 

 

 Mgr. Karol  K l i m e n t  - informoval o zahájení pilotného projektu k odpadovému 

hospodárstvu. 

 

 Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  - poukázala na slabú informovanosť občanov, 

uvítala distribúciu brožúr do každej domácnosti, ktorá pomôže občanom, ako správne 

postupovať pri separovaní odpadu, 

- navrhnutá výška poplatku je určená primerane, prihliadajúc na všetky okolnosti, 

- určite pomôže i zavedenie potrebnej elektronickej evidencie,  

- dnes sa i zúčastnila medzinárodnej videokonferencie životného prostredia s nórskym 

kráľovstvom, kde vyzývali všetky mestá, aby sa intenzívne zaoberali triedením 

odpadu a výsadbou zelene. 

 

 Ing. Miroslava  Z a h o r á k o v á  - faktickou poznámkou uviedla, že informovanosť 

bola dostačujúca, ako na predchádzajúcom zasadnutí MsZ, kde časť správy sa podrobne 

zaoberala činnosťou dočasnej komisie k odpadovému hospodárstvu,  

- potrebné informácie sa dali získať i na poslaneckých stretnutiach za účasti vedúcej 

finančného oddelenia, vedúceho oddelenia životného prostredia, pani prednostky, 

- vydaním brožúry s potrebnými informáciami do každej domácnosti, 

- určite pozitívnym a pomocným prínosom bude realizácia pilotného projektu 

a elektronickej evidencie, 

- zdôraznila, že je potrebné venovať sa bodu rokovania, t.j. návrhu VZN  o výške 

poplatku za odpad 30,00 EUR na osobu a výške daní, ktorá sa oproti 

predchádzajúcemu roku nemení. 

 

 Ing. Andrea  H e c l o v á  -  na podnet občanov, ktorí majú dve smetné nádoby je toho 

názoru, aby obe nádoby mohli byť začipované, 

- obe VZN o výške poplatkov a VZN o nakladaní s komunálnym odpadom spolu 

súvisia a na seba nadväzujú,  

- po konzultácii s občanmi nesúhlasí s výškou poplatku 30,00 EUR a predložila 

procedurálny návrh, aby sa o výške poplatku za odpad hlasovalo samostatne. 
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 Primátor mesta dal hlasovať o procedurálnom návrhu Ing. Andrei Heclovej, poslankyne 

MsZ Šurany. 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 2   

Ing. Andrea Heclová, JUDr. Roman Porubský, proti: 8 Ing. Igor Bartovič, Pavol Bartovič,   

Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh,      

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková,, zdržal sa: 0, neprítomní: 3 MUDr. 

Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik/ procedurálny návrh Ing. Andrei Heclovej, 

poslankyne MsZ Šurany   n e s c h v á l i l o . 

 

 Ing. Miroslava  Z a h o r á k o v á  - faktickou poznámkou uviedla, že áno, obe VZN 

na seba nadväzujú, platným VZN z roku 2018  je stanovené, že štvorčlenná rodina vlastní jednu 

nádobu, päť a viacčlenná o nádobu viac, tento poplatok je zatiaľ paušálny a je na osobu, nie za 

nádobu, 

- zastáva názor, že je potrebná aktualizácia a úprava VZN, 

- preto sa začalo najskôr s čipovaním nádob, nabehne sa na elektronický systém, aby 

sa zo získaných údajov zistila reálna situácia, 

- následne sa údaje vyhodnotia, aby sa nastavil a zaviedol správny a spravodlivý 

systém odpadového hospodárstva v našom meste. 

 

 Ing. Marek  O r e m u s  - vyjadril spokojnosť s vytvorením príslušnej komisie, ktorá 

sa zaoberala touto problematikou, 

- poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na vypracovaní predloženého materiálu, 

- stanovenie výšky poplatku je chúlostivá téma, ale musíme sa prispôsobiť 

a vychádzať z finančnej náročnosti a ekonomických okolností v našej krajine. 

 

 Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 8, 

proti: 2, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu I. 

 

 

 

C. Hospodárenie mesta 

 

 

1. Návrh na úpravu rozpočtu Mestského kultúrneho strediska Šurany na rok 2021. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  MsZ 

v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, komisie 

školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 
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 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu II. 
 

 

 

 

2.  Návrh na úpravu rozpočtu Mestskej polikliniky Šurany na rok 2021.  
 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  MsZ 

v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, komisie 

školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

  

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu III. 

 
 

 

 

      3.    Návrh na úpravu rozpočtu Mestského podniku služieb Šurany na rok 2021. 

 

             Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

 Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy 

a predaja majetku mesta MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál 

v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta MsZ 

v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

  

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 
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            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu IV. 

 

 

 

 4.  Návrh na úpravu rozpočtu Domova Jesienka Šurany na rok 2021. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  MsZ 

v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, komisie 

školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

  

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu V. 

 

 

 

 5.   Návrh rozpočtu Mestského kultúrneho strediska Šurany na roky 2022 – 2024. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

  

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  MsZ 

v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, komisie 

školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 
 

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 
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Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VI. 

 

 

 

 6.   Návrh rozpočtu Mestskej polikliniky Šurany na roky 2022 – 2024. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

  

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  MsZ 

v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, komisie 

školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 
 

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VII. 

 

 

 

 7.   Návrh rozpočtu Mestského podniku služieb Šurany na roky 2022 – 2024. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej 

forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta MsZ 

v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

  

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu VIII. 
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 8.   Návrh rozpočtu Domova Jesienka Šurany na roky 2022 – 2024. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

  

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  MsZ 

v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, komisie 

školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 
 

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu IX. 

 

 

 

 9.   Návrh na úpravu rozpočtu mesta Šurany a rozpočtových organizácií mesta Šurany   

            na rok 2021. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

  

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskami komisií MsZ v Šuranoch. Poslanci 

MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanoviská komisií MsZ v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 
 

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu X. 

 

 

 

     10.  Návrh   finančného   a   programového   rozpočtu   mesta   Šurany  a  rozpočtových   

            organizácií mesta Šurany na roky 2022 – 2024. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany.  
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Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom hlavnej kontrolórky mesta Šurany 

a stanoviskami komisií MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál 

v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko hlavnej kontrolórky mesta Šurany a stanoviská komisií MsZ 

v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 
 

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XI. 

 

 

 

 11. Návrh na rozdelenie dotácií poskytnutých z rozpočtu mesta Šurany na rok 2022. 

 

 Predkladá: Ing.  Mgr.  Alžbeta    D a n i e l o v á ,    predsedníčka    komisie    školstva,   

                              kultúry, sociálno – zdravotnej, bytovej, mládeže a športu MsZ Šurany. 

  

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej 

forme. 

 

Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  -  predložila návrh,  

- prečítala stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta MsZ 

v Šuranoch. 

 

Ing. Marek  O r e m u s, primátor mesta k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 
 

 Ing. František  T a m a š o v i č  -  v súvislosti s basketbalovým klubom mládeže 

a dospelých upozornil na správne formulovanie žiadosti, ktorá má byť zameraná na činnosť, nie 

na úpravu majetku, ktorý je vo vlastníctve mesta,  

- dal návrh znížiť uvedenému klubu dotáciu zo 700,00 EUR na 300,00 EUR, 

 

 Ing. František  H a t i n a  - spýtal sa, prečo jazdeckému klubu bola znížená dotácia, 

keď mesto reprezentujú na medzinárodnej úrovni. 

 

 Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  - súhlasí s názorom, požadovanú výšku dotácie je 

možné uhradiť z rezervy. 

 

 Ing. František  T a m a š o v i č  - navrhol šurianskym jazdcom taktiež vyplatiť 

požadovanú dotáciu vzhľadom na úspešnú medzinárodnú reprezentáciu. 
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 Ing. Mgr. Alžbeta  D a n i e l o v á  - súhlasí, dotácia môže byť uhradená taktiež 

z rezervy. 

 

 Pavol B a r t o v i č  - zdôraznil aj úspešnú reprezentáciu členov karate klubu 

TRIUMPH. 

 

 JUDr. Roman  P o r u b s k ý  - súhlasí s pridelením dotácií vzhľadom na činnosť a 

reprezentáciu mesta, 

- pozitívne vyzdvihol činnosť hádzanárskeho klubu, 

- taktiež upozornil na správne formulované žiadosti, aby sa predišlo zbytočným 

sankciám, 

- v súvislosti s osobným záujmom s OZ Arkons, žiada o samostatné hlasovanie.  

 

 Ing. Miroslava  Z a h o r á k o v á  - taktiež z dôvodu osobného záujmu žiada 

samostatné hlasovanie, čo sa týka OZ Arkons, 

- podľa jej názoru je veľmi ťažká úloha komisie objektívne a spravodlivo schváliť 

každú podanú žiadosť o dotáciu, 

- prípadné navrhované navýšenie odporúča vyplatiť z rezervy. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XII. 

 

 

 

 12. Informácia  o  výsledku  kontroly  plnenia  opatrení  z kontroly majetkových účastí   

            samosprávy  v   obchodných   spoločnostiach,  vykonanej   Najvyšším   kontrolným   

            úradom Slovenskej republiky. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

Správa je pripojená k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy 

a predaja majetku mesta MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál 

v elektronickej forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil správu,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta MsZ 

v Šuranoch, 

- k prerokovávanej správe otvoril rozpravu. 

  

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XIII. 
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 D. Majetkové záležitosti   

 

 

        1. Návrh  na  zverenie  majetku  mesta Šurany do správy Mestskému podniku služieb   

            Šurany. 

 

 Predkladá: Ing. Marek  O r e m u s ,  primátor mesta Šurany. 

 

Návrh je pripojený k zápisnici spolu so stanoviskom komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta MsZ v Šuranoch. Poslanci MsZ v Šuranoch obdržali materiál v elektronickej 

forme. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  predložil návrh,  

- prečítal stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta MsZ 

v Šuranoch, 

- k prerokovávanému návrhu otvoril rozpravu. 

  

 V rozprave nevystúpil žiadny poslanec Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

            Primátor mesta ukončil rozpravu a požiadal návrhovú komisiu, aby predložila návrh                

na uznesenie a po jeho predložení dal o ňom hlasovať. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch hlasovaním /prítomní poslanci MsZ: 10, za: 10, 

proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3/ návrh na uznesenie  s c h v á l i l o  v zmysle bodu XIV. 

 

 

 

 E. Personálne záležitosti  

 

Neboli predmetom rokovania. 

 

 

 F. Právne záležitosti  

 

Neboli predmetom rokovania. 

 

 

G. Vystúpenie verejnosti  

 

Neboli predmetom rokovania. 

 

 

H. Rôzne 

 

 

Ing. Marek  O r e m u s  - prítomných informoval o dnešnom rokovaní so spoločnosťou 

ARRIVA, a.s.,  

- o výsledku návrhu zmluvy so zapracovanými požiadavkami budú poslanci včas 

informovaní, 
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- v zmysle zmluvy bola daná do užívania 30.11.2021 okružná križovatka pri VÚB, 

oficiálna kolaudácia bude vykonaná na začiatku roka 2022, 

- ďalej informoval, že dnes 9.12.2021 na ulici Žofii Bosniakovej spoločnosť BILLA 

otvorila obchodné centrum, 

- v obchodnom centre sú v prevádzke i predajne DM  drogerie markt , KiK a Pepco, 

 

JUDr. Roman  P o r u b s k ý  -  vyjadril sa k návrhu VZN o starostlivosti o verejnú 

zeleň a ochrane drevín, ktoré sú súčasťou verejnej zelene, ktorého mal byť 

predkladateľom: 

1. „Právo poslanca mestského zastupiteľstva predkladať návrhy Všeobecne záväzných 

nariadení vyplýva z ustanovenia § 25 ods. 4 písm. a) zákona o obecnom zriadení 

a Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v platnom znení § 9 ods. 1  a 

§ 15 ods. 1. 

2. Tento návrh VZN nadväzuje na mnou predložené dva návrhy VZN o udržiavaní čistoty na 

území mesta Šurany a o tvorbe, údržbe a ochrane zelene na území mesta v prvej polovici 

roku 2020. Dôvody ich neprijatia, predpokladám by mali byť poslancom dobre známe 

a teraz si myslím, že jedným z dôvodov je, že som si dovolil predložiť tieto návrhy práve ja. 

Tieto odmietnuté návrhy boli vyhotovené a upravené tak, aby vyhovovali pomerom mesta 

Šurany a jeho obyvateľov, čo však aj po mojom oboznámení sa s obsahom zverejneného 

návrhu nie je možné povedať. 

3. Tento návrh VZN som získal prostredníctvom jeho zverejnenia v mesiaci október 2021 na 

internetovej stránke Združenia miest a obcí Slovenska a mal slúžiť iba ako vzor a pomôcka 

pre vydanie návrhu VZN organizačným útvarom mestského úradu vzhľadom na jeho vecnú 

príslušnosť a kompetenciu po jeho pripomienkovaní a diskusii poslancov ako aj odbornej 

a laickej verejnosti. V prospech tohto môjho vyjadrenia svedčia emailové správy zaslané 

pani prednostke mestského úradu, predsedom a podpredsedom príslušných komisií 

a poslancom, ktorí sa zaoberajú práve touto problematikou už v mesiaci október v tomto 

roku. Takže nie je pravda, že som mal tento návrh (vzor) opísať z mestskej časti 

v Bratislave alebo mesta Bratislava. Možno aj oni práve použili vzor, ktorý zverejnil 

ZMOS. Takéto VZN ale aj iné, napr. VZN o čistote a poriadku, o referende, už mali byť 

dávno vydané pred niekoľkými rokmi aj vzhľadom na právnu podmienku uvedenú 

v ustanovení § 4 ods. 5 zákona o obecnom zriadení podľa ktorej samospráva má povinnosť 

nie možnosť prijatia takéhoto VZN. Na túto skutočnosť už upozorňujem od začiatku môjho 

funkčného obdobia ale asi márne. 

4. Samozrejme, že som nemal byť predkladateľom tohto návrhu VZN, avšak na základe nášho 

telefonického dohovoru s pani prednostkou mestského úradu a po mojej otázke, či sa 

príslušný organizačný útvar mestského úradu stotožnil s týmto návrhom a je aj všeobecná 

spokojnosť s týmto návrhom VZN, na ktorú som dostal kladnú odpoveď, tak som povedal, 

že teda nemám problém byť predkladateľom tohto návrhu VZN. To som však nevedel,                 

že nedošlo prakticky k žiadnej úprave podmienok VZN na pomery mesta Šurany ale bolo 

iba tak, ako som ho zaslal zverejnené a predložené na pripomienkovanie. Takže podľa toho 

čo som tu uviedol sa vyše 1 mesiaca, vlastne nikto s týmto návrhom, nezaoberal. 

5. Na komisii výstavby, životného prostredia a podnikateľskej činnosti mali jej členovia 

v súvislosti s návrhom tohto VZN vyjadriť nespokojnosť s týmto návrhom VZN, pričom im 

mala chýbať aj moja prítomnosť ako predkladateľa VZN, aby mi mohli byť kladené otázky 

a prípadne som sa vyjadril k tomuto návrhu. K tomuto uvediem len toľko, že aby som sa 
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vedel zúčastniť zasadnutia, najskôr by som musel vedieť o tom, že niekto má také 

požiadavky a hlavne by som musel vedieť miesto a čas zasadania komisie, pretože ako 

určite viete ja už nie som členom žiadnej komisie a keď som sa aj nejakej doteraz 

dobrovoľne zúčastnil väčšinou to bolo na prianie alebo pozvanie nejakého poslanca. 

Dôvody prečo už nie som členom v žiadnej komisii určite rád zodpoviem ale nie teraz a tu!  

Ako predkladateľovi tohto VZN mi nebolo doručené ani stanovisko komisie v lehote 3 dní 

pred rokovaním MsZ v súlade s § 16 ods. 2 čo je v rozpore s Rokovacím poriadkom MsZ 

v Šuranoch.  

V tejto súvislosti ešte uvediem, že nie je pravda, že mi bolo volané a ja som nechcel 

zodvihnúť telefón alebo som bol nekontaktný, pretože mi bolo volané na číslo,                             

ktoré využívam ako poslanec pre účely komunikácie so svojimi spoluobčanmi, pričom 

telefón kontrolujem zvyčajne až po niekoľkých dňoch. Ihneď ako som zistil, že mi volali 

z mestského úradu, a že mi volala aj pani prednostka, ozval som sa jej (bolo to v sobotu) 

a dohodli sa na tom, že budem teda predkladateľom návrhu tohto VZN. To je pravda, ak 

však niekto tvrdí niečo iné tak klame a vymýšľa si! 

6. O opätovné predloženie tohto VZN som bol požiadaný aj iným poslancom ale kým to je 

v tomto momente bezpredmetné a nepodstatné, chcem sa však aj ja teda opýtať prečo 

miesto toho aby ste sa vyjadrili k obsahu návrhu tohto VZN a podali k nemu prípadne 

pripomienky alebo návrhy na jeho zlepšenie je potrebné sa zaoberať iba tým odkiaľ som to 

získal, a že som sa nezúčastnil komisie o ktorej som ani nevedel, že zasadá? Koľko času 

bude ešte potrebné pre vydanie takéhoto VZN, rok, dva alebo 10 rokov ? Mrzí ma, že sa pár 

falošných ľudí rozhodlo iba ohovárať a robiť mi prekážky ako poslancovi MsZ ale na to 

som si už zvykol a ubezpečujem ich, že ma neodradia v mojej práci. Mňa volili obyvatelia 

tohto mesta, im sa zodpovedám za svoju prácu a naďalej budem pre nich pracovať a chrániť 

ich práva a oprávnené záujmy, či sa to niekomu páči alebo nie. Títo ľudia aj keď ich 

neuvádzam ale určite sa spoznali v tomto mojom vyjadrení sami nepredložili žiadny návrh 

iba sa fakticky vezú a ešte za to poberajú odmeny z rozpočtu mesta, majú iba plné ústa 

nezmyslov a klamstiev, kritických vyjadrení ale žiadne konštruktívne riešenia. O tom ako je 

náročné pripraviť aj takýto návrh VZN môže vedieť iba ten, kto také niečo aj urobil a iba 

rozprávať o tom nestačí. Dúfam, že sa raz dožijem konečne toho, že obyvatelia tohto mesta 

už nebudú slepí a v príhodný čas si spomenú na to, čo títo ľudia dokázali a ako sa starali 

a zaujímali o ich potreby a zlepšenia života v meste ako i celkového rozvoja mesta. 

7. Preto tak, ako som bol požiadaný o predloženie tohto návrhu VZN a následne ako som bol 

požiadaný o jeho späť vzatie, tak ho ako predkladateľ v zmysle Rokovacieho poriadku MsZ 

v Šuranoch, ktorý som mimochodom taktiež vypracoval a dokonca opätovne upravil aj na 

súčasné pomery v súvislosti so šírením ochorenia spôsobené vírusom COVID-19 a to, že 

zastupiteľstvo môže rokovať aj prostredníctvom videokonferencie alebo per rollam, toto 

Vám však nevadilo ani mnoho iných vecí, sťahujem podľa § 21 ods. 20 Rokovacieho 

poriadku MsZ návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Šurany č. 6/2021 

o starostlivosti o verejnú zeleň a ochrane drevín, ktoré sú súčasťou verejnej zelene 

z dnešného rokovania Mestského zastupiteľstva v Šuranoch. Síce neviem na aké dlhé 

obdobie ale z dôvodu, že sám nevidím dôvody na jeho prijatie, pretože v ňom neboli 

vykonané žiadne úpravy na pomery mesta Šurany, pričom obsahuje veci, ktoré v našom 

meste nemáme a myslím, že ani mať nebudeme. 

 Všetko čo som tu dnes uviedol je skutočná pravda a viem ju podporiť aj relevantnými 

skutočnosťami, písomnými materiálmi ale aj písomnou komunikáciou na rozdiel od ľudí, 
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ktorí sa tu sústavne snažia podsúvať klamstvá a polopravdy. Oni však vedia prečo to robia 

a v prospech koho, nie však v prospech mojich spoluobčanov ani mesta. 

 Prosím, nehľadajte dôvod ako sa nedá ale spôsob ako sa dá! Kde je vôľa, tam je cesta!  

   Ďakujem za Vašu pozornosť a prajem Vám všetkým veľa zdravia, pretože ho budeme 

všetci veľmi potrebovať.“ 

 

Ing. František  H a t i n a  -  požiadal o doriešenie parkovania pri MŠ MDŽ. 

 

           Mgr. Karol  K l i m e n t  - poďakoval za riešenie a odstránenie havarijného stavu 

kanalizácie v ZŠ Bernolákova. 

 

Ing. Marek  O r e m u s  -  okrem uvedeného havarijného stavu v ZŠ bolo potrebné  

riešiť i kúrenie v MŠ Mostná i MŠ MDŽ, 

- v riešení je i realizácia kúrenia v priestoroch gymnázia a športovej haly.             

 

Pavol  B a r t o v i č  - spýtal sa, prečo v Šuranoch nebol postavený  Kaufland, ale Billa. 

 

          Ing. Marek  O r e m u s  - odpovedal, že v roku 2016  uskutočnil rokovanie so 

zástupcami Kauflandu, ktorí sa vyjadrili, že výstavba obchodného centra je aktuálna iba 

v okresných, alebo krajských mestách s počtom obyvateľov nad 50 000. 

 

  

 

ČASŤ  IV. 

Ukončenie. 

 

 
           Primátor mesta konštatoval, že program XXIII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Šuranoch bol vyčerpaný.  

 Na záver poďakoval prítomným za účasť, k blížiacim vianočným sviatkom poprial 

všetkým v súčasnej náročnej pandemickej dobe hlavne veľa zdravia, spokojnosti a úspechov 

v pracovnom i osobnom živote a rokovanie Mestského zastupiteľstva v Šuranoch  u k o n č i l . 

 

 

 Návrh na uznesenie. 
 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch schválilo uznesenie podľa jednotlivých bodov. Jeho 

celé znenie je nasledovné: 

 
 

 U Z N E S E N I E                                                                                             číslo 23/2021 - Z 

____________________________________________________________________________ 

 

I. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Šurany č. 5/2021 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady, stanoviská komisií Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a tento 
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s c h v a ľ u j e 

 

- s pripomienkami 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 8 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová,  Ing. František Hatina,   

Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava 

Zahoráková 

Proti: 2  

Ing. Andrea Heclová, JUDr. Roman Porubský 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

 

II. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na úpravu rozpočtu Mestského 

kultúrneho strediska Šurany na rok 2021, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu 

Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a tento 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 
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III. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na úpravu rozpočtu Mestskej 

polikliniky Šurany na rok 2021, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku 

mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch a tento 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

 

IV. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na úpravu rozpočtu Mestského 

podniku služieb Šurany na rok 2021, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku 

mesta Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a tento 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 
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V. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na úpravu rozpočtu Domova 

Jesienka Šurany na rok 2021, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, 

komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch a tento 

 

s c h v a ľ u j e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

VI. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh rozpočtu Mestského kultúrneho 

strediska Šurany na roky 2022 – 2024, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta, komisie školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  

Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a  

 

A. - s c h v a ľ u j e  

 

Návrh rozpočtu Mestského kultúrneho strediska Šurany na rok 2022 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

 

B. - b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

 

Viacročný rozpočet Mestského kultúrneho strediska Šurany na roky 2023 – 2024 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 
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H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

VII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh rozpočtu Mestskej polikliniky Šurany 

2022 – 2024, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, komisie školstva, 

kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  Mestského zastupiteľstva v Šuranoch 

a  

 

A. - s c h v a ľ u j e  

 

Návrh rozpočtu Mestskej polikliniky Šurany na rok 2022 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

B. - b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

Viacročný rozpočet Mestskej polikliniky Šurany na roky 2023 – 2024 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 
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VIII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh rozpočtu Mestského podniku služieb  

Šurany na roky 2022 – 2024, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta,   

Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a  

 

A. - s c h v a ľ u j e  

Návrh rozpočtu Mestského podniku služieb Šurany na rok 2022 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

B. - b e r i e   n a  v e d o m i e 

 

 

Viacročný rozpočet Mestského podniku služieb Šurany na roky 2023 – 2024 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

IX. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh rozpočtu Domova Jesienka Šurany 

na roky 2022 – 2024, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja majetku mesta, komisie 

školstva, kultúry, sociálno-zdravotnej, bytovej, mládeže a športu  Mestského zastupiteľstva v 

Šuranoch a  

 

A. - s c h v a ľ u j e  

 

Návrh rozpočtu Domova Jesienka Šurany na rok 2022 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

B. - b e r i e   n a  v e d o m i e 

 



 M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O   V   Š U R A N O C H 
 

796 

 

Viacročný rozpočet Domova Jesienka Šurany na roky 2023 – 2024 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

 

X. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na úpravu rozpočtu mesta Šurany 

a rozpočtových organizácií mesta Šurany na rok 2021, stanoviská komisií Mestského 

zastupiteľstva v Šuranoch a 

 

 s c h v a ľ u j e  

 

1. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Šurany na rok 2021, 

2. Návrh na úpravu rozpočtu Materskej školy, Mostná 1, Šurany na rok 2021, 

3. Návrh na úpravu rozpočtu Materskej školy, MDŽ 26, Šurany na rok 2021, 

4. Návrh na úpravu rozpočtu Základnej školy, Bernolákova 35, Šurany na rok 2021, 

5. Návrh na úpravu rozpočtu Základnej školy, SNP 5, Šurany na rok 2021, 

6. Návrh na úpravu rozpočtu Centra voľného času, Na vŕšku 24, Šurany na rok 2021, 

7. Návrh na úpravu rozpočtu Základnej umeleckej školy Tibora Sládkoviča, Námestie 

hrdinov 10, Šurany na rok 2021 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 
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MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

XI. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh finančného a programového rozpočtu 

mesta Šurany a rozpočtových organizácií mesta Šurany na roky 2022 - 2024, stanovisko 

hlavnej kontrolórky mesta Šurany,  stanoviská komisií Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a 

 

A. -   s c h v a ľ u j e  

 

1. Návrh finančného a programového rozpočtu mesta Šurany na rok 2022, 

2. Návrh rozpočtu Materskej školy, Mostná 1, Šurany na rok 2022, 

3. Návrh rozpočtu Materskej školy, MDŽ 26, Šurany na rok 2022, 

4. Návrh rozpočtu Základnej školy, Bernolákova 35, Šurany na rok 2022, 

5. Návrh rozpočtu Základnej školy, SNP 5, Šurany na rok 2022, 

6. Návrh rozpočtu Centra voľného času, Na vŕšku 24, Šurany na rok 2022, 

7. Návrh rozpočtu Základnej umeleckej školy Tibora Sládkoviča, Námestie hrdinov 10, 

Šurany na rok 2022, 

8. Čerpanie prostriedkov z rezervného fondu mesta Šurany v roku 2022 na kapitálové 

výdavky nasledovne: 

a) na spolufinancovanie stavby „Okružná križovatka Šurany II/580 s III/1526 

(III/580001) v km 7,35“ vo výške 63 840,00 EUR, 

b) na I. etapu rekonštrukcie a výmeny okien, dverí a stavebných otvorov na budove 

Materskej školy na ul. MDŽ z dôvodu ich havarijného stavu vo výške 50 000,00 

EUR 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

B. -  b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

1. Viacročný finančný a programový rozpočet mesta Šurany na roky 2023 – 2024, 

2. Viacročný rozpočet Materskej školy, Mostná 1, Šurany na roky 2023 – 2024, 

3. Viacročný rozpočet Materskej školy, MDŽ 26, Šurany na roky 2023 – 2024, 

4. Viacročný rozpočet Základnej školy, Bernolákova 35, Šurany na roky 2023 – 2024, 

5. Viacročný rozpočet Základnej školy, SNP 5, Šurany na roky 2023 – 2024, 

6. Viacročný rozpočet Centra voľného času, Na vŕšku 24, Šurany na roky 2023 – 

2024, 

7. Viacročný rozpočet Základnej umeleckej školy Tibora Sládkoviča, Námestie 

hrdinov 10, Šurany na roky 2023 – 2024 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 
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Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

 

XII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na rozdelenie dotácií poskytnutých 

z rozpočtu mesta Šurany na rok 2022, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a 

 

 s c h v a ľ u j e  

 

1. Dotácie pre spoločenské organizácie na rok 2022, 

2. Dotácie na šport na rok 2022 

 

- s pripomienkami 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle upravenej predlohy týkajúcej sa 

navýšenia rozpočtu dotácie Šurianskym jazdcom o sumu 700,00 EUR na celkovú sumu                

5 200,00 EUR a TJ Slávia JO Šurany o sumu 1 000,00 EUR na celkovú sumu 10 000,00 EUR 

z rezervy z celkovej sumy určenej na dotácie 100 000,00 EUR a zároveň uviesť do zmlúv 

s organizáciami presný a vyšpecifikovaný účel použitia finančných prostriedkov v súlade 

s VZN č. 6/2020. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

 

XIII. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Informáciu o výsledku kontroly plnenia 

opatrení z kontroly majetkových účastí samosprávy v obchodných spoločnostiach 

vykonanej Najvyšším kontrolným úradom Slovenskej republiky, stanovisko komisie 

finančnej, správy a predaja majetku mesta  Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a túto 
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b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch v zmysle predlohy. 

 

H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

 

XIV. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Šuranoch prerokovalo Návrh na zverenie majetku mesta Šurany do 

správy Mestskému podniku služieb Šurany, stanovisko komisie finančnej, správy a predaja 

majetku mesta  Mestského zastupiteľstva v Šuranoch a  

 

A. -  s c h v a ľ u j e 

 

 

- bez pripomienok 

poslancov Mestského zastupiteľstva v Šuranoch zveriť nehnuteľný majetok nachádzajúci sa      

v   k. ú. Šurany označený ako: 

„1. Pozemok    parcela   registra   „C“   č. 2676/4, ostatná plocha na ktorom je postavené   

     „Detské ihrisko Žihadielko“. Stavba bola odovzdaná mestu Šurany bezodplatne. 

2. Stavba s. č. 4494 – Bunky v areáli Mestského podniku služieb Šurany na pozemku 

parcela registra „C“ č. 3388/23 v nadobúdacej cene 88 680,29 EUR. 

3. Pozemok parcela registra „C“ č. 3604/136, zast. plocha o výmere 1035 m2 

v nadobúdacej hodnote 43 801,92 EUR,“ 

do správy Mestskému podniku služieb, Za múrom 1, 942 01 Šurany, IČO:37963881 

v súlade s § 6a, ods. 1, písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov.  

 

B. -  u k l a d á 

 

Ing. Eve Augustínovej, prednostke Mestského úradu Šurany zabezpečiť uzavretie zmluvy 

o prevode majetku mesta. 

Termín: 31.01.2022 

Vykoná:   Ing.   František   Hozlár,     vedúci     oddelenia     životného    prostredia,   výstavby,    

                  územného plánovania a správy mestského majetku Mestského úradu Šurany. 
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H l a s o v a n i e  poslancov MsZ Šurany:  

Počet poslancov MsZ: 13 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Pavol Bartovič, Ing. Igor Bartovič, Ing. Mgr. Alžbeta Danielová, Ing. Andrea Heclová, 

Ing. František Hatina, Mgr. Karol Kliment, Karol Németh, JUDr. Roman Porubský,     

Ing. František Tamašovič, Ing. Miroslava Zahoráková 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Neprítomní: 3 

MUDr. Daša Viszlayová, MUDr. Ján Kanás, Pavol Cvik 

Nehlasoval: 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

Primátor mesta Šurany                                             Prednostka Mestského úradu Šurany 

Ing. Marek  O R E M U S , v.r                                  Ing. Eva  A U G U S T Í N O V Á , v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice : Mgr. Karol  K L I M E N T , v.r. 

  

 

 

                        Ing. Andrea  H E C L O V Á , v.r 

 

                                          poslanci Mestského zastupiteľstva Šurany. 

 

 

 

 

 

Zapisovateľ:   Mária  Č E R N Á K O V Á , v.r.                                                            

                        zamestnankyňa oddelenia pre veci organizačné a správne 

                        Mestského úradu Šurany. 


